



Protokoll – Kårledningsmöte 29 augusti 2018

§1 Mötets öppnande

Mötet öppnas kl: 10.05

Närvarande:

Alice Olsson

Julia Rosell

Astrid Johansson

Oskar Stenberg

Alexandra Muhl

William Fellbom

August Schelin

Olof Eriksson

Ankom senare:

Henrik Jonsson

§2 Val av mötesordförande

Kårledningen beslutar att

välja Astrid Johansson till
mötesordförande.

§3 Val av mötessekreterare

Kårledningen beslutar att

välja Julia Rosell till sekreterare.

§4 Val av justerare

Kårledningen beslutar att

välja William Fellbom till justerare.

§5 Godkännande av föredragningslistan

Kårledningen beslutar att

godkänna föredragningslistan.

§6 Föregående protokoll

Kårledningen beslutar att

protokollet kan läggas till
handlingarna.

§7 Budgetar

Kårledningen beslutar att

godkänna UU reviderad budget.

§8 Fakturor

Kårledningen beslutar att

godkänna sexmästeriets
faktura från Menigo.

§9 Äskningar

AJ

AS

JR

WF

1 (4)



Inga inkomna äskningar som behöver godkännas av alla.

§10 Engelska som HHGS officiella språk

Henrik anländer och talar om vissa företags önskan om att både marknadsföra samt hålla evenemang på svenska och därav kan det bli problematiskt att välja engelska som officiellt språk.

I dagsläget förmedlar Henrik att den text som HHGS skriver är på engelska, men att som i fallet med t ex Handels Consulting – deras affischer är på svenska men att HHGS text är på engelska.

Diskussionen mynnade slutligen ut i följande beslut:

Kårledningen beslutar att

HHGS officiella språk numera är engelska. HHGS kårledning ställer fortfarande krav på föreningar att deras marknadsföring sker på engelska, men att för betalande företag kan vissa undantag göras.

§11 Utse huvudansvarig för kontakt med valberedning

KL diskuterar uppgifter för Anna Jahre som valts till ordförande för valberedningen årsmötet 2018.

KL kommer fram till att Alexandra Tjällman samt Anna Jahre bör träffas för att diskutera hur valet gick tillväga senast. Därefter bör Anna Jahre utforma ett utskott med kollegor som kan hjälpa henne i arbetet. Ordförande för valberedningen behöver utforma en budget. Förslagsvis bör Bego svara på frågor gällande valet framöver.

Astrid kontakter Anna Jahre för att sätta igång processen då arbetet behöver initieras.

§12 Uppdatering: Debatt samt marknadsföring av denna

August informerar om den politiska debatten som kommer att hållas nästa måndag 3 september kl 16.00 i Malmstenssalen. Det viktigaste är att studenter vet om att det kommer att ske genom att marknadsföra debatten.

Henrik lyfter frågan om huruvida detta diskuterats med Handelshögskolan och svaret är ja givet att det innebär en politisk aktivitet.

Alexandra föreslår att deltagarna inte nödvändigtvis behöver anmäla sig via appen Bonsai Campus utan snarare att inför detta event kan appen användas mer utav ett marknadsföringsskäl.

Kårledningen beslutar att

HHGS kårmedlemmar har förtur till debatten och att kårmedlemskap visas upp i dörren. Framöver används appen mer.

AJ

AJ

AS

AS

JR

JR

WF 2 (4)

WF



§13 Nycklar till PF-förrådet på Viktoriagatan

Alexandra informerar om att det under veckan varit två föreningar inne i kårhuset och meddelat att de inte har nycklar till förråden på Viktoriagatan. Olof ansvarar över att kontakta föreningarna samt ge de rätt nycklar.

§14 Veckorapporter

August Schelin – Har varit lite sjuk och jobbat hemifrån. Har gått igenom ekonomin tillsammans med Oskar vilket varit intressant och väldigt rörigt jämfört med förra året. Även haft möte angående ombyggnationen och driver frågan att föreläsningssalar och studieplatser behöver tillhandahållas under ombyggnationen.

Astrid Johansson – Planerade och jobbade mycket med Colorryn förra veckan. Arbetat med August och rekreationsfonden.

Julia Rosell – Arbetat med IntU hela veckan. Fyllde hela Odyseea In Loco med nya internationella studenter. Julia ska handla inför frukosten med internationella studenter. Julia har även kursstart imorgon.

Oskar Stenberg – Har sett över ekonomin tillsammans med Oskar och en mer utförlig rapport kommer att presenteras på söndag under halvtidskonferensen. Arbetat på med det löpande arbetet under veckan som varit.

Alexandra Muhl – Varit på möte gällande digital kurslitteratur och även studenternas hus. Hanterat en del mindre problem som uppkommit samt även jobbat med nollningen. Nu drar alla möten igång igen vilket är kul.

Henrik Jonsson – Deltog under fredagen och Colorryn. Har hittat en relativt bra lösning för CRM som i dagsläget är kostnadsfritt. Har varit på möte med HHGA.

Alice Olsson – Hjälpt till i Handelspuben väldigt mycket och hanterat en del interna problem. Alice var även med nollningen i Danmark.

William Fellbom – Har fått in marknadsföringsmaterial från föreningar och företag som sätter igång nästa vecka. Har varit delaktig under nollningen samt arbetat i Handelspuben. Har även jobbat med Kevin för att marknadsföra debatten.

Olof Eriksson – Varit på möte med Akademiska Hus och arbetet med mindre uppgifter.

§15 Övriga frågor

Inskrivning av internationella studenter

Alexandra, Oskar, Henrik och William planerar att vara här för att skriva in nya internationella medlemmar. Förmodligen är även August närvarande för att träffa nya studenter.

Bonsai Campus

Alexandra lyfter frågan om huruvida en mindre utbildning i hur appen Bonsai Campus används ska hållas. Oskar och August tar vidare denna frågan tillsammans med Alice för att se över hur föreningarna kan informeras om hur appen skall användas.

Lokaler under nollning

Skolan påstår att det inte finns något tillstånd för att spela musik, oavsett vad som gäller enligt alkoholtillståndet. Just nu talar August med Per Cramér för att diskutera situationen och hur det ligger till. Alice föreslår att Sexmästeriet stänger fönsterna när de spelar musik så att ljudet inte studsar runt på de andra byggnaderna. William föreslår att ta fram riktlinjer för kommande nollningar som talar om hur hög musik får spelas och att skolan står bakom oss.

AJ

AS

JR

3 (4)

WF



IntU Nollning

Alexandra lyfter frågan om HHGS kårlednings medverkan under IntU Nollning fredagen 7 september.

Sedan tidigare är det sagt att August och Alice ansvarar över detta från kårledningens håll i samråd med Julia Rosell. Sedan tidigare var förslaget att spela mini-golf i Allén, detta har visats vara i överkant gällande pris och grillning föreslås som ett nytt alternativ.

§16 Mötets avslutande
Mötet avslutas kl 10.33.

Vid protokollet


Julia Rosell
Mötessekreterare


Astrid Johansson
Mötesordförande



August Schelin
Kårordförande


William Fellbom
Justerare


AJ


AS


JR

 4 (4)
WF